
 

 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 9 juli 2019 

 

Inmiddels is de procedure over de 3e locatie van de 16 opgestart. Enkele 

omwonenden, maar lang niet allemaal, hebben een op 2 juli gedateerde 

brief in de bus gestopt gekregen van de ontwikkelaar in de loop van 3 juli jl. 

Sommigen hebben zelfs de brief pas op 4 juli gevonden en toen stond alles 

al in de pers. Voor de omwonenden was dit een complete verrassing omdat 

niets, maar dan ook niets vooraf aan hen is bericht. Ook konden zij lezen dat 

op 10 juli een presentatie van het plan gehouden wordt. Tussen de brief en 

de presentatie zitten dus zes dagen, waaronder een weekend. Voorts is het 

vakantietijd en op 10 juli worden op vele scholen voor voortgezet onderwijs 

diploma’s uitgereikt. Een aantal bewoners zullen om die reden op 10 juli niet 

aanwezig kunnen zijn. Blijkbaar wordt wel voor raadsleden een uitzondering 

gemaakt om voor schoolverlatende kinderen het afscheidsfeest te kunnen 

vieren, maar niet voor omwonenden zoals in dit geval. 

 

Het Ontwikkelkader wat de wethouder zo koestert en steeds aanhaalt, gaat 

ook uit van een andere wijze van communiceren met de omwonenden. Zie 

de communicatiestrategie in paragraaf 9:  

“Communiceren in een vroegtijdig stadium is een essentiële noodzaak”.  
En: “De initiatiefnemer die bouwt en exploiteert is cruciaal voor een goede 
dialoog over beheer, andere vragen over de bouw en gebruik”.  
En: “Gemeente en initiatiefnemer nodigen direct omwonenden uit voor een 
informatiebijeenkomst over het initiatief.”  
En:  De initiatiefnemers starten de communicatie met de direct 

omwonenden. Het heeft de voorkeur het eerste contactmoment met hen zo 

persoonlijk mogelijk te maken. Dit houdt in dat initiatiefnemers direct contact 

met hen zoeken. De raadsleden worden geïnformeerd als de dialoog met de 

direct omwonenden en andere belanghebbenden daadwerkelijk is gestart”.  
 

Het zal duidelijk zijn dat tussen de raadsinformatiebrief en de brief aan de 

omwonenden een verkeerde volgorde is aangehouden. De brief aan de Raad 

is op 2 juli op iBabs geplaatst, terwijl de brief door de ontwikkelaar pas op 3 

juli bij de omwonenden in de bus is gestopt met het gevolg dat men pas laat 

op 3 juli of zelfs op 4 juli kennis heeft genomen van de brief. Van een 

persoonlijke benadering is geen sprake.  
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Door de bewoners wordt begrepen dat dit plan al maandenlang loopt en ook 

al een uitgewerkt plan is gezien de tekening die bijgevoegd is en ook gezien 

de afspraken die met de eigenaar gemaakt zijn.  

 

Op voorhand valt op dat van spreiding ook in dit geval geen sprake is nu in 

de directe nabijheid al een groot arbeidsmigrantenverblijf is waar de buurt 

veel overlast van ondervindt en ook vele meldingen en foto’s van zijn. Het 

gaat natuurlijk nog niet over de inhoud. 

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Is de wethouder het met de fractie van Westland Verstandig eens dat 

de communicatie wederom verkeerd is ingezet en dat ook het 

stappenplan niet door de ontwikkelaar en de gemeente in acht is 

genomen? 

- Is de wethouder het met de fractie van Westland Verstandig eens dat 

ook deze aanloop weer hoogst ongelukkig is en een volstrekte 

minachting toont voor de omwonenden? 

- Wat gaat het College hier aan doen om dit recht te zetten? 

- Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat 

het onzinnig is om in zes dagen tijd mensen op te roepen op een 

datum die als vakantieperiode kan worden aangemerkt en voorts op 

een datum dat afstuderingen plaatsvinden op onze scholen en dus 

mensen daardoor absoluut verhinderd zijn? 

- Is het College bereid om hier wat aan te gaan doen? 

- Wat zou het betekenen als het plan pas eind augustus of begin 

september gepresenteerd wordt, omdat toch niet te verwachten valt 

dat in de zomermaanden verdere stappen ondernomen zullen worden 

omdat ook de Raad dan niet vergadert en het College nog advies aan 

de Raad moet vragen als alles uitgewerkt is en daarna pas mag 

beslissen? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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